
Rada Miejska w Brzesku 

Radni - Sesja 

Protokół nr XVIII/2020 

XVIII Sesja Rady Miejskiej w Brzesku  

22 stycznia 2020 roku  

Obrady rozpoczęto 22 stycznia 2020 roku o godz. 13:30, a zakończono o godz. 15:01 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Barbara Borowiecka, 

2. Franciszek Brzyk,  

3. Rafał Cichoński, 

4. Marcin Ciurej, 

5. Jadwiga Dadej, 

6. Piotr Duda, 

7. Barbara Górczewska, 

8. Marek Górski, 

9. Maria Kądziołka, 

10. Leszek Klimek, 

11. Maria Kucia, 

12. Adam Kwaśniak, 

13. Anna Lubowiecka, 

14. Zbigniew Łanocha, 

15. Karol Mróz, 

16. Bogusław Sambor, 

17. Jarosław Sorys, 

18. Kamil Trąba, 

19. Bartłomiej Turlej, 

20. Adrian Zaleśny. 

Nieobecna Radna  Ewa Chmielarz-Żwawa – usprawiedliwiona. 

 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu druk nr 1 i 2. 

Ad.1. Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka otworzyła  obrady XVIII Sesji 

Rady Miejskiej w Brzesku kadencji 2018 – 2023, zwołanej na dzień 22 stycznia 2020 r. - 

stwierdziła, że obrady sesji są prawomocne, gdyż zgodnie z listą obecności - na ogólną liczbę 

21 radnych, w sesji uczestniczy 20 radnych. 

Serdecznie powitała Wysoką Radę,  

 Pana Burmistrza Tomasza Latochę,  

 Pana Grzegorza Bracha wice Burmistrza,  

 Panią Skarbnik Celinę Łanocha,  

 Pana Sekretarza Gminy Stanisława Sułka,  



 Radcę Prawną Urzędu Miejskiego Pana Dominika Zycha, 

 przedstawicieli jednostek pomocniczych Gminy Brzesko w osobach Pań i Panów 

Sołtysów oraz Pań i Panów Przewodniczących Zarządów Osiedli, 

 Panów Komendantów: Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej Piotra Słowiaka , Komendanta Komendy Powiatowej Policji mł. insp. 

Bogusława Chmielarza 

 przedstawicieli przedsiębiorców 

 Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Brzesko 

 pracowników Urzędu Miejskiego,  

 mieszkańców oraz wszystkie te osoby, które nie wymieniłam z imienia i nazwiska 

oraz pełnionych funkcji i sprawowanych godności 

 przedstawicieli mediów,  

  wszystkich tych, którzy są z nami  dzięki transmisji sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskie Maria Kądziołka poinformowała, że obrady Sesji Rady 

Miejskiej w Brzesku są transmitowane i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  

i dźwięk, osoby, które pozostaną na Sali wyrażają zgodę na transmisję oraz  rejestrację. Wydano 

stosowne instrukcje – klauzule informacyjne, które są umieszczone:  

• w Biuletynie Informacji Publicznej, 

• na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Brzesku; 

• na drzwiach wejściowych na Salę Obrad;  

• na tablicach ogłoszeń Urzędu Miejskiego. 

 

 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskie Maria Kądziołka - zapytała, czy są uwagi i wnioski do 

przesłanego radnym porządku obrad sesji. 

Burmistrz Tomasz Latocha zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji szkoły filialnej w Wokowicach. Wyjaśnił dlaczego należy dokonać zmian w ww. 

uchwale. Objaśnił, że są to zmiany techniczne natomiast merytoryczna treść, która była 

przedyskutowana na wszystkich Komisjach nie zmieniła się w żadnym zakresie. 

 

Przewodnicząca Maria Kądziołka spytała,  czy są jeszcze jakieś zapytania - zapytań brak.  

Następnie przedstawiła porządek obrad ze zmianami jak niżej:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wnioski i pytania do Posłów, Senatorów, Radnych Sejmiku Województwa Małopolskiego, 

Starosty Brzeskiego, Komendanta Powiatowego Policji oraz Powiatowej Straży Pożarnej             

w Brzesku. 

4. Informacja na temat uwag zgłoszonych do Protokołu z obrad sesji odbytej w dniu                       

27 listopada 2019. 



5. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z realizacji uchwał Rady Miejskiej podjętych za okres 

od ostatniej sesji. 

7. Sprawozdania z posiedzeń komisji stałych i doraźnych. 

8. Zapoznaje się z planami imprez kulturalnych, koncertów oraz festynów organizowanych 

przez Urząd Miejski w Brzesku oraz Miejski Ośrodek Kultury w Brzesku. 

9. Zapoznanie się z Kalendarzem imprez sportowych na 2020 r. 

10. Informacja na temat zimowego wypoczynku dzieci i młodzieży. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej „ Miejskie Centrum Obsługi 

Oświaty” w Brzesku oraz nadania jej statutu; 

b) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Krakowie skargi Wojewody 

Małopolskiego wraz z odpowiedzią na skargę; 

c) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2020. 

d) zmiany uchwały Nr XVII/136/2019 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 18 grudnia 2019 r.            

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko. 

e) przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Brzesku na rok 2020; 

f) przejęcia od Zarządu Dróg Powiatowych zadania publicznego zarządzania drogą powiatową; 

g) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków; 

h) określenia inkasentów i stawek prowizyjnego ich wynagradzania za inkaso podatku rolnego, 

podatku leśnego, podatku od nieruchomości; 

i) zamiaru przekształcenia Szkoły Muzycznej I Stopnia w Brzesku poprzez zmianę siedziby; 

j) zamiaru przekształcenia Publicznej Szkoły Podstawowej w Sterkowcu, poprzez likwidację 

Szkoły Filialnej w Wokowicach. 

k) rozpatrzenia petycji adwokata Pani R.S. z dnia 19 listopada 2019 r. oraz z dnia 6 grudnia 

2019 r. 

l) przekazania pisma do rozpatrzenia według właściwości. 

12. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w sprawie udzielonych odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania za okres od ostatniej sesji. 



13. Interpelacje radnych. 

14. Zapytania radnych. 

15. Zapytania przewodniczących jednostek pomocniczych Gminy i odpowiedzi na nie. 

16. Wolne wnioski i zapytania. 

17. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Ad. 3. Wnioski i pytania do Posłów, Senatorów, Radnych Sejmiku Województwa 

Małopolskiego, Starosty Brzeskiego, Komendanta Powiatowego Policji oraz Powiatowej 

Straży Pożarnej w Brzesku. 

 

Wiceprzewodniczący Kamil Traba odczytał treść pism jakie wpłynęły do Rady Miejskiej od 

Poseł J. Szczurek - Żelazko w sprawie pisma z dnia 5 listopada 2019 roku złożonego przez 

Radnego Jarosława Sorysa. 

Wiceprzewodniczący Adrian Zaleśny odczytał treść pism - odpowiedzi Poseł J. Szczurek - 

Żelazko na zapytania radnego Jarosława Sorysa z dnia 5 listopada 2019 r. dot. regulacji 

cieków wodnych Potoku Grodna i Rzece Uszwicy w Jadownikach.  

 

Radny Jarosław Sorys podziękował Pani Poseł, Sekretarz Stanu, która mimo pełnienia tej 

funkcji znalazła czas, skorzystała ze swoich uprawnień ustawowych i interpelowała w sprawach 

ważnych dla mieszkańców naszego regionu. 

Głos zabrała mieszkanka Brzeska, która zabrała głos w temacie Koła Gospodyń Wiejskich            

"Brzeszczanki" - przedstawiła treść pisma jakie skierowano do Burmistrza Brzeska dot. 

czytelnictwa książek i utworzenie na przystanku przy Urzędzie Miejskim w Brzesku półki            

z książkami – pismo przekazała Burmistrzowi Brzeska Panu Tomaszowi Latocha. 

 

 

Ad. 4. Informacja na temat uwag zgłoszonych do Protokołu z obrad sesji odbytej w dniu 

27 Listopada 2019. 

Do protokołu z  sesji odbytej w dniu 27 Listopada 2019.r. nie wniesiono żadnych uwag.               

W związku z brakiem uwag protokół uznano za przyjęty. 

Ad.5. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Miejskie Maria Kądziołka poinformowała, że w  materiałach na sesje 

przekazane zostało sprawozdanie Burmistrza z Jego międzysesyjnej działalności. Wobec 

powyższego zgodnie z § 14 ust. 1 załącznika Nr 5 do Statutu Gminy- Regulaminu Rady 

Miejskiej w Brzesku otworzyła  dyskusję.  Zapytań brak. Wobec powyższego Przewodnicząca 

Rady Miejskie - zamknęła  dyskusję w punkcie jw. 

 

 



Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z realizacji uchwał Rady Miejskiej podjętych 

za okres od ostatniej sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskie Maria Kądziołka poinformowała, że  okresie objętym 

sprawozdaniem odbyło się jedno posiedzenie Rady Miejskiej. W materiałach na sesję 

otrzymaliśmy sprawozdanie  Burmistrza  z realizacji uchwał Rady Miejskiej podjętych na w/w 

sesji. Mając powyższe na uwadze przewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła dyskusję w tym 

punkcie obrad. Zapytała,  czy są zapytania do przedmiotowego sprawozdania – zapytań brak, 

wobec powyższego - zamknęła  dyskusję w punkcie jw. 

 

 

Ad.7. Sprawozdania z posiedzeń komisji stałych i doraźnych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskie Maria Kądziołka – przypomniała, że  z materiałami na 

dzisiejszą sesję radni otrzymali wnioski podjęte przez wszystkie Komisje Rady Miejskiej.  

Poprosiła o zadawanie pytań do opinii, wniosków i stanowisk podjętych na posiedzeniach 

Komisji Rady Miejskiej.   

Pytań do sprawozdań z posiedzeń komisji stałych i doraźnych nie było. 

 

 

Ad.8. Zapoznaje się z planami imprez kulturalnych, koncertów oraz festynów 

organizowanych przez Urząd Miejski w Brzesku oraz Miejski Ośrodek Kultury                      

w Brzesku. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskie Maria Kądziołka – poinformowała, że  temat ten był 

omawiany na wszystkich Komisjach Rady Miejskiej.  Zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos 

– głosów brak, wobec powyższego - zamknęła  dyskusję w punkcie jw. 

 

 

Ad.9. Zapoznanie się z Kalendarzem imprez sportowych na 2020 r. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskie Maria Kądziołka – poinformowała, że  temat ten był 

omawiany na wszystkich Komisjach Rady Miejskiej.  Zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos 

– głosów brak, wobec powyższego - zamknęła  dyskusję w punkcie jw. 

 

Ad.10. Informacja na temat zimowego wypoczynku dzieci i młodzieży. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskie Maria Kądziołka – poinformowała, że  temat ten był 

omawiany na wszystkich Komisjach Rady Miejskiej, również w materiałach na dzisiejszą sesję 

zostały załączone sprawozdania.  Zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos – głosów brak, wobec 

powyższego - zamknęła  dyskusję w punkcie jw. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmiany uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej „Miejskie Centrum 

Obsługi Oświaty” w Brzesku oraz nadania jej statutu; 

 

Otwierając dyskusję w tym punkcie obrad Przewodnicząca Rady Miejskie Maria Kądziołka 

poinformowała, iż projekt uchwały był szeroko omawiany na Komisjach Rady Miejskiej. 



Burmistrz Tomasz Latocha podziękował za merytoryczne dyskusje nad projektami uchwał 

na Komisjach Rady Miejskiej. Dokonał szczegółowego omówienia projektu zmiany uchwały 

w sprawie utworzenia jednostki budżetowej „Miejskie Centrum Obsługi Oświaty” w Brzesku 

oraz nadania jej statutu - wyjaśnił czego uchwała dotyczy oraz czym spowodowana jest 

wprowadzona zmiana. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Kamil Trąba  przedstawił projekt uchwały,         

natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka zarządziła sprawdzenie quorum 

i poddała projekt uchwały pod głosowanie jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 

Zmiany uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej „Miejskie Centrum Obsługi 

Oświaty” w Brzesku oraz nadania jej statutu; 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, 

Maria Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Anna Lubowiecka, Karol Mróz, Bogusław 

Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) - Marcin Ciurej, Barbara Górczewska, Marek Górski, Adam 

Kwaśniak, Zbigniew Łanocha; 

NIEOBECNI (1) - Ewa Chmielarz-Żwawa; 

 

Uchwała nr XVIII/145/2020 została podjęta.  

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717791,uchwala-nr-xviii1452020-z-dnia-22-stycznia-

2020-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-w-sprawie-utworzenia-jedn.html 

 

b) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Krakowie skargi 

Wojewody Małopolskiego wraz z odpowiedzią na skargę; 

 

Otwierając dyskusję w tym punkcie obrad Przewodnicząca Rady Miejskie Maria Kądziołka 

poinformowała, iż projekt tej uchwały łączy się z wcześniej podjętą uchwałą.  Zapytała czy są 

zapytania do przedstawionego projektu uchwały – głosów brak. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny przedstawił projekt uchwały,  

natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały pod 

głosowanie jak niżej: 

 

Głosowano w sprawie: 

przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Krakowie skargi Wojewody 

Małopolskiego wraz z odpowiedzią na skargę; 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717791,uchwala-nr-xviii1452020-z-dnia-22-stycznia-2020-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-w-sprawie-utworzenia-jedn.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717791,uchwala-nr-xviii1452020-z-dnia-22-stycznia-2020-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-w-sprawie-utworzenia-jedn.html


 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

Wyniki imienne: 

ZA (18) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Marek Górski, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, 

Maria Kucia, Anna Lubowiecka, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, 

Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) - Adam Kwaśniak, Zbigniew Łanocha; 

NIEOBECNI (1) - Ewa Chmielarz-Żwawa; 

Uchwała nr XVIII/146/2020 została podjęta. 
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717793,uchwala-nr-xviii1462020-z-dnia-22-stycznia-

2020-r-w-sprawie-przekazania-do-wojewodzkiego-sadu-admini.html 

 

c) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2020. 

 

Otwierając dyskusję w tym punkcie obrad Przewodnicząca Rady Miejskie Maria Kądziołka 

poinformowała, iż projekt uchwały był szeroko omawiany na Komisjach Rady Miejskiej. 

Poprosiła Panią Skarbnik Celinę Łanochę o wprowadzenie. 

 

Skarbnik Celina Łanocha szczegółowo omówiła zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 

Brzesko na rok 2020. 

Przewodnicząca Rady Miejskie Maria Kądziołka – otwierając dyskusję i zapytała czy są 

zapytania do projektu uchwały oraz wyjaśnień Pani Skarbnik – zapytań nie było. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adam Zaleśny przedstawił projekt uchwały, natomiast 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały pod głosowanie jak 

niżej: 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2019;  
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 
ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Marek Górski, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, 

Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław 

Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

 

NIEOBECNI (1) - Ewa Chmielarz-Żwawa; 

 

 

 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717793,uchwala-nr-xviii1462020-z-dnia-22-stycznia-2020-r-w-sprawie-przekazania-do-wojewodzkiego-sadu-admini.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717793,uchwala-nr-xviii1462020-z-dnia-22-stycznia-2020-r-w-sprawie-przekazania-do-wojewodzkiego-sadu-admini.html


Uchwała nr XVIII/147/2020 została podjęta. 
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717794,uchwala-nr-xviii1472020-z-dnia-22-stycznia-

2020-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-budzetowej-gminy-brzesko-.html 

 

 

d) zmiany uchwały Nr XVII/136/2019 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 18 grudnia 2019 

r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko. 

Otwierając dyskusję w tym punkcie obrad Przewodnicząca Rady Miejskie Maria Kądziołka 

poinformowała, iż projekt uchwały był omawiany na wszystkich Komisjach Rady Miejskiej. 

Zapytała czy ktoś by chciał zabrać głos – głosów brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Kamil Trąba przedstawił projekt uchwały, natomiast 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały pod głosowanie jak 

niżej: 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr XVII/136/2019 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 18 grudnia 2019 r.  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko. 

 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 
 

ZA (19) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Marek Górski, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, 

Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, 

Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

 

PRZECIW – (1) - Maria Kucia; 

 

NIEOBECNI (1) - Ewa Chmielarz-Żwawa; 

 

Uchwała nr XVIII/148/2020 została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717850,uchwala-nr-xviii1482020-z-dnia-22-stycznia-

2020-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-nr-xvii1362019-rady-miejs.html 

 

e) przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Brzesku na rok 2020; 

 

Otwierając dyskusję w tym punkcie obrad Przewodnicząca Rady Miejskie Maria Kądziołka 

poinformowała, że każda Komisja Rady Miejskiej przygotowała projekt plan pracy na rok 

2020. Plany pracy zostały przedstawione w materiałach na sesję. Zapytała, czy są jakieś 

wnioski, zapytania, sugestie do planów pracy: 

- Komisji Gospodarki Finansowej – bez uwag; 

- Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa -  bez uwag; 

- Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – bez uwag; 

- Komisji Spraw Obywatelskich, Porządku Publicznego i Promocji – bez uwag. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717794,uchwala-nr-xviii1472020-z-dnia-22-stycznia-2020-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-budzetowej-gminy-brzesko-.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717794,uchwala-nr-xviii1472020-z-dnia-22-stycznia-2020-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-budzetowej-gminy-brzesko-.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717850,uchwala-nr-xviii1482020-z-dnia-22-stycznia-2020-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-nr-xvii1362019-rady-miejs.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717850,uchwala-nr-xviii1482020-z-dnia-22-stycznia-2020-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-nr-xvii1362019-rady-miejs.html


Wobec braku zapytań Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka zamknęła dyskusję 

w tym punkcie obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny  przedstawił projekt uchwały, 

natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały pod 

głosowanie jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Brzesku na rok 2020; 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Marek Górski, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, 

Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław 

Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

 

NIEOBECNI (1) - Ewa Chmielarz-Żwawa. 

 

Uchwała nr XVIII/149/2020 została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717796,uchwala-nr-xviii1492020-z-dnia-22-stycznia-

2020-r-w-sprawie-przyjecia-planow-pracy-komisji-rady-miej.html 

 

f) przejęcia od Zarządu Dróg Powiatowych zadania publicznego zarządzania drogą 

powiatową; 

 

Przewodnicząca Rady Miejskie Maria Kądziołka poinformowała, iż projekt uchwały był 

omawiany na Komisjach Rady Miejskiej. Otwierając dyskusję w tym punkcie obrad zapytała 

czy ktoś by chciał zabrać głos – głosów brak. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Kamil Trąba przedstawił projekt uchwały, natomiast 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały pod głosowanie jak 

niżej: 

Głosowano w sprawie: 

przejęcia od Zarządu Dróg Powiatowych zadania publicznego zarządzania drogą 

powiatową; 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Marek Górski, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, 

Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław 

Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Ewa Chmielarz-Żwawa; 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717796,uchwala-nr-xviii1492020-z-dnia-22-stycznia-2020-r-w-sprawie-przyjecia-planow-pracy-komisji-rady-miej.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717796,uchwala-nr-xviii1492020-z-dnia-22-stycznia-2020-r-w-sprawie-przyjecia-planow-pracy-komisji-rady-miej.html


Uchwała nr XVIII/150/2020 została podjęta. 
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717799,uchwala-nr-xviii1502020-z-dnia-22-stycznia-

2020-r-w-sprawie-przejecia-od-zarzadu-drog-powiatowych-za.html 

 

 

g) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków; 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskie Maria Kądziołka poinformowała, iż projekt uchwały był 

omawiany na wszystkich Komisjach Rady Miejskiej. Otwierając dyskusję w tym punkcie obrad 

zapytała czy ktoś by chciał zabrać głos – głosów brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny przedstawił projekt uchwały, 

natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały pod 

głosowanie jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków; 

  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Marek Górski, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, 

Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław 

Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Ewa Chmielarz-Żwawa; 

Uchwała nr XVIII/151/2020 została podjęta. 
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717800,uchwala-nr-xviii1512020-z-dnia-22-stycznia-

2020-r-w-sprawie-udzielenia-dotacji-na-prace-konserwators.html 

 

h) określenia inkasentów i stawek prowizyjnego ich wynagradzania za inkaso podatku 

rolnego, podatku leśnego, podatku od nieruchomości; 

 

Przewodnicząca Rady Miejskie Maria Kądziołka poinformowała, iż projekt uchwały był 

omawiany na wszystkich Komisjach Rady Miejskiej. Poprosiła Burmistrza Pana Tomasza 

Latochę o wprowadzenie do uchwały. 

Burmistrz Tomasz Latocha powiedział, iż merytoryka tej uchwały była  szczegółowo 

omawiana na wszystkich Komisjach Rady Miejskiej. Zwrócił się z  prośbą by Radni, którzy 

pełnią równolegle funkcję Sołtysów,  czy też są wymienieni w treści uchwały wyłączyli się           

z głosowania, aby podjęta uchwała nie budziła wątpliwości. Wyjaśnił, że według ostatniego 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717799,uchwala-nr-xviii1502020-z-dnia-22-stycznia-2020-r-w-sprawie-przejecia-od-zarzadu-drog-powiatowych-za.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717799,uchwala-nr-xviii1502020-z-dnia-22-stycznia-2020-r-w-sprawie-przejecia-od-zarzadu-drog-powiatowych-za.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717800,uchwala-nr-xviii1512020-z-dnia-22-stycznia-2020-r-w-sprawie-udzielenia-dotacji-na-prace-konserwators.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717800,uchwala-nr-xviii1512020-z-dnia-22-stycznia-2020-r-w-sprawie-udzielenia-dotacji-na-prace-konserwators.html


orzecznictwa i informacji z RIO pojawiły się wątpliwości nad głosowaniem Radnych nad 

samym sobą jeżeli byli wymienieni w treści uchwały jako ci potencjalni inkasenci. Następnie 

przedstawił, jak należy przeprowadzić głosowanie. 

Przewodnicząca Rady Miejskie Maria Kądziołka zapytała czy są jeszcze jakieś pytania – 

pytań brak. Wobec tego zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Kamil Trąba przedstawił projekt uchwały, natomiast 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały pod głosowanie jak 

niżej: 

Głosowano w sprawie: 

określenia inkasentów i stawek prowizyjnego ich wynagradzania za inkaso podatku 

rolnego, podatku leśnego, podatku od nieruchomości; 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Marek Górski, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, 

Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Bartłomiej 

Turlej; 

BRAK GŁOSU (4) - Anna Lubowiecka, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Ewa Chmielarz-Żwawa; 

Uchwała nr XVIII/152/2020 została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717801,uchwala-nr-xviii1522020-z-dnia-22-stycznia-

2020-r-w-sprawie-okreslenia-inkasentow-i-stawek-prowizyjn.html 

 

i) zamiaru przekształcenia Szkoły Muzycznej I Stopnia w Brzesku poprzez zmianę 

siedziby; 

 

Przewodnicząca Rady Miejskie Maria Kądziołka poinformowała, iż projekt uchwały był 

omawiany na Komisjach Rady Miejskiej. Otwierając dyskusję w tym punkcie obrad zapytała 

czy Pan Burmistrz chciałby coś dodać. 

Burmistrz Tomasz Latocha szczegółowo objaśnił dlaczego należy podjąć taką uchwałę. 

Przewodnicząca Rady Miejskie Maria Kądziołka zapytała czy ktoś jeszcze chciałby zabrać 

głos – głosów brak.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny przedstawił projekt uchwały, 

natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały pod 

głosowanie jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 

zamiaru przekształcenia Szkoły Muzycznej I Stopnia w Brzesku poprzez zmianę siedziby; 
 

Wyniki głosowania: 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717801,uchwala-nr-xviii1522020-z-dnia-22-stycznia-2020-r-w-sprawie-okreslenia-inkasentow-i-stawek-prowizyjn.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717801,uchwala-nr-xviii1522020-z-dnia-22-stycznia-2020-r-w-sprawie-okreslenia-inkasentow-i-stawek-prowizyjn.html


ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Marek Górski, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, 

Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław 

Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

 

NIEOBECNI (1) - Ewa Chmielarz-Żwawa; 

 

Uchwała nr XVIII/153/2020 została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717803,uchwala-nr-xviii1532020-z-dnia-22-stycznia-

2020-r-w-sprawie-zamiaru-przeksztalcenia-szkoly-muzycznej.html 

 

 

j) zamiaru przekształcenia Publicznej Szkoły Podstawowej w Sterkowcu, poprzez 

likwidację Szkoły Filialnej w Wokowicach. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskie Maria Kądziołka poinformowała, iż projekt uchwały był 

omawiany na wszystkich Komisjach Rady Miejskiej. Otwierając dyskusję w tym punkcie obrad 

zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Radny Adam Kwaśniak - w 2011 roku głosował przeciwko likwidacji Szkoły Filialnej                 

w Wokowicach oraz w związku z nieważnością podjętej wtedy uchwały zadał pytania: 

- Czy mieszkańcy są zainteresowani ponownym uruchomieniem szkoły w Wokowicach. 

- Czy były prowadzone w tej sprawie rozmowy z Burmistrzem. 

- Jaka jest opinia Rady Sołeckiej w tej sprawie. 

- Jakie są dalsze plany wykorzystania tego budynku. 

- Czy pomysł utworzenia w tym budynku Domu Seniora jest dalej aktualny. 

- Czy planuje się wyremontowanie i wykończenia części tego budynku. 

- Czy są plany sprzedaży tego budynku. 

- Czy jest zamiar likwidacji bądź przeniesienia lub powiększenia przedszkola funkcjonującego 

w tym budynku. 

- Co z lokatorem mieszkającym w budynku szkoły. 

- Jaki jest roczny koszt utrzymania budynku i czy jest to znaczna pozycja w kosztach 

utrzymania szkoły w Sterkowcu. 

Szczegółowej odpowiedzi na pytania Radnego Adama Kwaśniaka udzielił Burmistrz 

Tomasz Latocha. Omówił powody nieważności podjętej w 2011 roku uchwały. Przedstawił 

obecny stan budynku szkoły, który od 9 lat jest nieużywany i podlega dewastacji, degradacji, 

dekapitalizacji. Objaśnił, że jest to uchwała o zamiarze, dlatego procedura poinformowania 

rodziców dzieci oraz informacja dla społeczności lokalnej dotrze dopiero po podjęciu tej 

uchwały. Powiedział, że pojawiają się zapytania potencjalnych inwestorów, którzy są 

zainteresowani otworzeniem działalności prozdrowotnej, około-medycznej w budynku szkoły 

po jego wcześniejszym dostosowaniu. Jednakże, aby rozmowy mogły być z nimi 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717803,uchwala-nr-xviii1532020-z-dnia-22-stycznia-2020-r-w-sprawie-zamiaru-przeksztalcenia-szkoly-muzycznej.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717803,uchwala-nr-xviii1532020-z-dnia-22-stycznia-2020-r-w-sprawie-zamiaru-przeksztalcenia-szkoly-muzycznej.html


kontynuowane budynek nie może mieć statusu placówki oświatowej.  Następnie przedstawił 

problem kosztów utrzymania,  nadzoru budynku przez Szkołę w Sterkowcu.  

Radny Adam Kwaśniak (Ad Vocem) zadał pytanie, czy przedszkole będzie nadal w tym 

budynku oraz czy ten budynek będzie posiadał status budynku oświatowego.  

Burmistrz Tomasz Latocha omówił obecne funkcjonowanie przedszkola oraz odpowiedział, 

że przedszkole dalej będzie funkcjonować w obecnym budynku, którego część będzie placówką 

oświatową. 

Przewodnicząca Rady Miejskie Maria Kądziołka zapytała czy są jeszcze jakieś pytania – 

pytań brak.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Kamil Trąba  przedstawił projekt uchwały,  

natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały pod 

głosowanie jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 

zamiaru przekształcenia Publicznej Szkoły Podstawowej w Sterkowcu, poprzez 

likwidację Szkoły Filialnej w Wokowicach.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) - Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Maria Kądziołka, 

Leszek Klimek, Maria Kucia, Anna Lubowiecka, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław 

Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) - Barbara Borowiecka, Marcin Ciurej, Barbara Górczewska, Marek 

Górski, Adam Kwaśniak, Zbigniew Łanocha; 

NIEOBECNI (1) - Ewa Chmielarz-Żwawa. 

Uchwała nr XVIII/154/2020 została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717804,uchwala-nr-xviii1542020-z-dnia-22-stycznia-

2020-r-w-sprawie-zamiaru-przeksztalcenia-publicznej-szkol.html 

 

 

k) rozpatrzenia petycji adwokata Pani R.S. z dnia 19 listopada 2019 r. oraz z dnia 

6 grudnia 2019 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskie Maria Kądziołka otwierając dyskusję powiedziała, że 

petycje zostały przekazane w materiałach na sesję, wraz z projektem uchwały. Krótko omówiła 

ilu i jakich spraw dotyczyły. Zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos – głosów brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny przedstawił projekt uchwały,  

po czym Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały pod 

głosowanie jak niżej: 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717804,uchwala-nr-xviii1542020-z-dnia-22-stycznia-2020-r-w-sprawie-zamiaru-przeksztalcenia-publicznej-szkol.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717804,uchwala-nr-xviii1542020-z-dnia-22-stycznia-2020-r-w-sprawie-zamiaru-przeksztalcenia-publicznej-szkol.html


Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji adwokata Pani R.S. z dnia 19 listopada 2019 r. oraz z dnia 6 grudnia 

2019 r. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, 

Maria Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Anna Lubowiecka, Karol Mróz, Bogusław 

Sambor, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) -Marcin Ciurej, Barbara Górczewska, Marek Górski, Adam 

Kwaśniak, Zbigniew Łanocha, Jarosław Sorys; 

NIEOBECNI (1) - Ewa Chmielarz-Żwawa; 

 

Uchwała nr XVIII/155/2020 została podjęta. 
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717806,uchwala-nr-xviii1552020-z-dnia-22-stycznia-

2020-r-w-sprawie-rozpatrzenia-petycji-adwokata-pani-rs-z-.html 

 

l) przekazania pisma do rozpatrzenia według właściwości. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka otwierając dyskusję powiedziała, że 

dokumenty były umieszczone w materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos – 

głosów brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Kamil Trąba  przedstawił projekt uchwały, natomiast 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały pod głosowanie jak 

niżej: 

Głosowano w sprawie: 

przekazania pisma do rozpatrzenia według właściwości. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Anna Lubowiecka, Karol 

Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) - Barbara Górczewska, Marek Górski, Adam Kwaśniak, Zbigniew 

Łanocha; 

NIEOBECNI (1) - Ewa Chmielarz-Żwawa; 

Uchwała nr XVIII/156/2020 została podjęta. 
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717807,uchwala-nr-xviii1562020-z-dnia-22-stycznia-

2020-r-w-sprawie-przekazania-pisma-do-rozpatrzenia-wedlug.html 

 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1717806,uchwala-nr-xviii1552020-z-dnia-22-stycznia-2020-r-w-sprawie-rozpatrzenia-petycji-adwokata-pani-rs-z-.html
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12. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w sprawie udzielonych odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania za okres  

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej Adriana Zaleśnego o przedstawienie informacji w sprawie udzielonych odpowiedzi 

na interpelacje i zapytania za okres od ostatniej sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny przedstawił sprawozdanie w sprawie 

udzielonych odpowiedzi na interpelacje i zapytania za okres od sesji odbytej w dniu 18 grudnia 

2019 roku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poinformowała, ze informacja jw. została 

radnym załączona w materiałach na sesję. Zapytała, czy w tym temacie są zapytania radnych - 

zapytań brak, wobec powyższego Przewodnicząca zamknęła dyskusje w tym punkcie obrad i 

przeszła do punktu 13. 

 

Ad. 13. Interpelacje radnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka  otwierając dyskusję przypomniała czego 

dotyczy interpelacja, czego dotyczy zapytanie. Zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos – głosów 

brak. Zamknęła punkt 13 obrad. 

 

Ad. 14. Zapytania radnych. 

 

Interpelacje zgłosili: 

Radna Barbara Borowiecka - interpelacja w sprawie likwidacji znaku przystankowego przy 

bloku Nr 3 na Osiedlu Jagiełły oraz montażu wiaty przystankowej przy ulicy Królowej Jadwigi.  

Radna Barbara Górczewska złożyła wniosek w imieniu mieszkańców zachodniej części ulicy 

Wiejskiej o usunięcie konarów drzewa rosnącego na działce graniczącej z Wiejską nr 105. 

Zapytania zgłosili: 

Radny Jarosław Sorys – zapytanie w sprawie planowania zakupu przez władze samorządowe 

drona do monitorowania min. jakości powietrza i zainteresowania tym zakupem Starostwa 

Powiatowego w Brzesku, które również poprzez swoje merytoryczne wydziały wykonuje 

zadania z zakresu zarzadzania kryzysowego, ochrony powietrza, przyrody, ochrony zdrowia. 

Burmistrz Tomasz Latocha - zapytania będą rozpatrywane przez wydziały merytoryczne. 

Odpowiedział na zapytanie Radna Jarosława Sorysa. Poinformował, że jeden z lokalnych 

przedsiębiorców wstępnie zadeklarował chęć zakupu bądź przekazania środków na zakup 

takiego urządzenia. Podziękował za współpracę wszystkim którzy wspierają Samorząd oraz 

jednostki Samorządu. Podziękował za wsparcie przedsiębiorcom i kupcom Brzeskim,  

 

Ad. 15. Zapytania przewodniczących jednostek pomocniczych Gminy i odpowiedzi na nie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka otworzyła dyskusję w tym punkcie obrad 



i zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos – głosów brak, w związku z  powyższym zamknęła 

ten punkt obrad. 

 

Ad. 16. Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria otworzyła dyskusję w tym punkcie obrad i zapytała 

czy ktoś chciałby zabrać głos – głosów brak, wobec czego zamknęła ten punkt. 

 

Ad. 17. Zamknięcie obrad Sesji. 

Po wyczerpaniu  porządku obrad  Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka 

zamknęła obrady XVIII sesji Rady Miejskiej w Brzesku zwołanej na dzień 22 stycznia 2020 r. 

(nagranie sesji – płyta CD stanowi załącznik do protokołu). 

                                                                                    Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                                                                                          w Brzesku  

 

                                                                                            (-)  mgr Maria Kądziołka   

  

 

Przygotował(a): Jacek Kordecki Biuro Rady Miejskiej  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


